
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Majkowskiego

na 29. posiedzeniu Senatu
w dniu 19 marca 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do podsekretarz stanu w Ministerstwie Gospodarki Joanny Strzelec-£obo-
dziñskiej

Proszê o udostêpnienie mi precyzyjnej informacji na temat procesu inwestycyjnego prowadzonego
przez polskie grupy energetyczne, takie jak PGE, Enea, Energa i Tauron, zwi¹zanego z budow¹ w latach
2010–2020 na terenie naszego kraju elektrowni konwencjonalnych na wêglu kamiennym i brunatnym.

Które z zamierzonych inwestycji spe³niaj¹ normy dotycz¹ce standardów emisyjnych zatwierdzonych
na konwencji klimatycznej w Brukseli w styczniu 2009 r. i bêd¹ realizowane zgodnie z przepisami obo-
wi¹zuj¹cymi w dniu 31 grudnia 2008 r.?

Z powa¿aniem
Krzysztof Majkowski




